



Dato/Tid/Sted:	07.06.18 / kl. 19.30 / Karen
Mødetype:	Bestyrelsesmøde i grundejerforening
Deltagere:	Mads, Mikkel, Klaus, Kresten & Karen(ref.)

## Referat:

1. Godkendelse af referat fra forrige møde
  - a. Referatet er godkendt
2. Henvendelser fra medlemmer (alle)
3. Opdatering af medlemsliste – (Mikkel)
  - a. Der er kommet nogle få nye medlemmer
4. Status økonomi – indeværende og kommende disponeringer (Kresten)
  - a. Der er en god økonomi og vi er over budget pga. flere nye medlemmer. Samtidigt har det været en succes at udsende de mange remindere vedr. indbetaling af kontingent før kontingentåret starter, da medlemmerne generelt glemmer at opsætte automatiske betalinger.
5. Status på nuværende opgaver
  - a. Hjemmeside – (afventer)
  - b. Facebook layout, indhold og vedligehold (afventer)
  - c. Materialeudlån, opdatering, booking (Kresten)
    - i. Der er ikke planlagt et depotbestyrelsesmøde endnu, og det overvejes at udskyde til efteråret.
  - d. Ejendomsmægler "folder" (Søren)
    - i. Søren skal fremsende/færdiggøre ejendomsmægler folderen, til at lave en download version på hjemmesiden.
  - e. Hvordan øger vi medlemsantallet (Søren)
    - i. Der skal udarbejdes en støtte folder til brug for foreningens ambassadører, der aktivt bruger tid på at besøge ikke medlemmer i nabolaget og mundtligt oplyse dem om foreningen. Det forventes at ejendomsmægler folderen på sigt vil tilpasses til at være "ambassadør" folderen. Kresten er tovholder for et pilotprojekt med at tage kontakt til bl.a. ny tilflyttere, hvor Agnete, Karen, Klaus og Mikkel deltager.
  - f. Kloakseparering og privatisering (Alle)
    - i. Alle skal læse indholdet på hjemmesiden og kommentere til Mads.
  - g. Solbakken "kontra" Hasle fællesråd (afventer)
  - h. Nyt fra fællesrådet?
    - i. 13. Juni er der rundbordssamtaler i Bispehavens fælleslokaler, og gratis fællesspisning kl. 22.
    - ii. 19. Juni er der info. Møde vedr. nabo hjælp og sikker nethandel i Hasle Sognegård, der er allerede lukket for tilmeldinger.
    - iii. Der er opstået et rygte vedr. at REMA 1000 planlægger at etablere sig på Herredsvej nær staghøjvej. Dette er fællesrådet endnu ikke informeret om, og har udbedt sig information fra kommunen.
6. Øvrig opgaver og forslag
  - a. GDPR (Mads)
    - i. Foreningen er også underlagt GDPR pr. 25.5.18
    - ii. Der er behov for at frigøre ressourcer til at arbejde med at udforme foreningens GDPR regelsæt. Dette er et større arbejde som vil tage lang tid at få helt på plads, og bestyrelsen vælger at tage den risiko der må være ved ikke at have dette på plads før senest til næste generalforsamling. Det betyder samtidigt at der skal ændres adfærd på en del områder, således at reglerne kan overholdes. Bl.a. kan vi ikke længere sende personoplysninger på mail, men skal sikre at depotbestyrer m.m. benytter hjemmesiden via login.  
Det efterstræbes at kunne præsentere første del/skriv af GDPR til næste møde.
  - b. Trailere (alle)
    - i. Uheld/skade

